

Title (en)

METHOD FOR MAKING MODULATABLE GARMENTS.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG ANPASSUNGSFÄHIGER KLEIDUNG.

Title (fr)

PROCEDE DE REALISATION DE VETEMENTS MODULABLES.

Publication

**EP 0418275 A1 19910327 (FR)**

Application

**EP 89906127 A 19890503**

Priority

FR 8805932 A 19880503

Abstract (en)

[origin: WO8910706A1] Method for making modulatable garments by assembly pieces (1) presenting assembly lines (2) which reproduce a unique base pattern having the shape of a lozenge. The pieces are provided with attachment means (3) such as snap-fasteners arranged along assembly lines and are arranged with the lozenges having their long diagonal (D) oriented vertically. The top portion and the bottom portion of the garment are each formed of a row of four pieces defining four lozenges assembled by their tops situated at the extremities of the small diagonals.

Abstract (fr)

Procédé de réalisation de vêtement modulable par assemblage de pièces (1) présentant des lignes d'assemblage (2) qui reproduisent un motif de base unique en forme de losange. Les pièces sont munies de moyens d'attache (3) tels que boutons-pression disposés le long des lignes d'assemblage et sont disposées avec les losanges ayant leur grande diagonale (D) orientée verticalement. La partie haute et la partie basse du vêtement sont chacune formées par une rangée de quatre pièces définissant quatre losanges assemblés par leurs sommets situés aux extrémités des petites diagonales.

IPC 1-7

**A41D 15/00; A41D 31/00; A63H 3/52**

IPC 8 full level

**A41D 15/00 (2006.01); A41D 31/00 (2006.01); A63H 3/52 (2006.01)**

CPC (source: EP US)

**A41D 15/00 (2013.01 - EP US); A41D 31/0005 (2013.01 - EP US); A63H 3/52 (2013.01 - EP US)**

Citation (search report)

See references of WO 8910706A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8910706 A1 19891116; EP 0418275 A1 19910327; EP 0418275 B1 19930317; FR 2630892 A1 19891110; FR 2630892 B1 19920228;**  
US 5150478 A 19920929

DOCDB simple family (application)

**FR 8900216 W 19890503; EP 89906127 A 19890503; FR 8805932 A 19880503; US 60180690 A 19901031**